

supereal.



Lux.- Centre

apartment - 2 bedrooms

75 m²

2.850 €

For rent by Supereal. Fantastic two-bedroom apartment in the Boulevard de la Pétrusse!

This 75 sqm two-bedroom apartment offers an entrance, a well-equipped kitchen that opens onto a dining space, a living area, a bedroom with wardrobes, a bathroom with toilet, a second bedroom and a separate toilet. The high quality of the services and materials ensures maximum comfort. This property also includes a cellar and a shared laundry room.

The neighborhood has everything you need in terms of shops, public transportation, and proximity to the city center.

The apartment is available from 1st of September 2025.

If you need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....

À louer par Supereal. Superbe appartement deux chambres meublé et équipé au Boulevard de la Pétrusse !

Cet appartement de 75 m² est desservi par une entrée, une cuisine équipée ouverte sur un espace salle à manger, un espace séjour, une chambre avec placards, une salle de bain avec wc, une deuxième chambre avec placards et un wc séparé. La haute qualité des prestations assurera tout le confort recherché. S'y ajoutent une cave et une buanderie commune.

Le quartier offre tout ce dont vous avez besoin en termes de commerces, de transports en commun et de proximité avec le Centre-Ville.

L'appartement est disponible à partir du 1er septembre 2025.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

availability : 01.09.2025 / reference : r_wpm_22272 / year of construction : 2020 / cpe : aa

/ 1 bathroom(s) / charges 360€ / deposit 5700€ / agency fees 1667€

























supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg